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在线阅读本书

This Victorian bestseller, along with Braddon's other famous novel, Aurora Floyd,
established her as the main rival of the master of the sensational novel, Wilkie Collins.
A protest against the passive, insipid 19th-century heroine, Lady Audley was described
by one critic of the time as "high-strung, full of passion, purpose, and movement." Her
crime (the secret of the title) is shown to threaten the apparently respectable
middle-class world of Victorian England.
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评论

其实故事是不复杂的
头与尾过于冗长，但是中间却非常精彩。文字细腻这就不用说了。其实不难看出Bradd
on是受过非常好的教育的。

-----------------------------
前三分之二文笔真是不错的,就是结尾有点囧.可能是那个时代的作者都这么写结局吧呵
呵..

-----------------------------
(1862) R4

-----------------------------
情节扣人心弦，情感细腻悠远。维多利亚时代的光荣与遗憾，几乎尽收眼底。

-----------------------------
Sensation novel is unfortunately underestimated and marginalized.

-----------------------------
有点过于冗长...但还是金句频出的

-----------------------------
好朋友失踪之后，男主角茶饭不思，拼命追查杀人凶手，最后还娶了和好朋友性格相貌
都很像的妹妹。虽说这书一般都是从女性主义角度分析Lady
Audley，但怎么读着就这么基情满满呢~@stellaslyvia

-----------------------------
结局的几章峰回路转啊！英文小说就是这样，一开始好多悬念要等最后几集才会解开。
好人没死，坏人死了，也算大团圆吧！
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